

《单词百科:stipulated是什么意思?stipulated怎么发音?stipulated的解释和用法》

英语单词stipulated是什么意思?stipulated怎么读?stipulated怎么发音?简答网为您整理了stipulated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



stipulated怎么读

stipulated的读音:[stipjuleit]

stipulated的意思

- 1、vt.& vi.规定;约定;
- 2、adj.[法]合同规定的;

stipulated的近义词

- 1、condition n.状况;环境，处境;条件，条款;健康状况;疾病;

- 2、demand v. 强烈要求;需要;
- 3、insist on 坚决要求;
- 4、instruct vt. 教, 讲授;教导, 指导;通知;命令;
- 5、lay down 放下;规定;放弃;建造;

stipulated 的双语例句

- 1、She could have stipulated that she would pay when she collected the computer.

她本可以要求她来取电脑时付钱。

- 2、Senior managers stipulated work-life balance as their main criterion when choosing jobs.

高级经理人把工作与生活的平衡作为择业的主要标准。

- 3、Section 7 stipulated that any person injured by illegal combinations or conspiracies might sue.

第七部分规定:无论何人,若遭到非法合并或共谋的伤害,可以起诉。

- 4、As stipulated in the contract, a minor discrepancy in colors is permissible.

如合同所示, 颜色上的轻微差异是允许的。

- 5、A delivery date is stipulated in the contract.

合同中规定了交货日期。

- 6、He stipulated payment in advance.

他规定要预先付款。

- 7、Yes, I think that's what we stipulated.

对呀, 我想那是我们所订定的。

- 8、It should, however, I think, be stipulated that he should paint the inside every seven years.

不过我想应该规定,他每七年得把内部粉刷一次.

9、The material is not of the stipulated quality.

该材料不符合合约上规定的质量标准.

10、It is stipulated in the contract that the workers be paid by the piece.

合同上规定工人们应领计件工资.

11、Yes , there may be some difference, but it can't exceed 2 % of the quantity stipulated.

可以有出入,但不能超过每批货物装船数量的2%.

12、It's stipulated in the contract that all the machine parts should be packed in wooden cases.

合同规定机器零件应用木箱包装.

13、The quality of the fertilizer is inferior to that stipulated in the contract.

化肥质量次于合同中规定的.

14、That is not of the stipulated quality.

那不是合同上所约定的品质.

15、It was stipulated that the goods should be delivered within three days.

按规定货物须在三日内送交.

以上是简答网为您整理的stipulated怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于stipulated

的用法、stipulated的释义、

stipulated的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/stipulated>